

Bahan-bahan semulajadi daripada 2° ACTIVATOR HYDRO dapat mengukuhkan fungsi anti-okside, anti-radang, anti-penuaan dan anti-alergi.

**Sodium Hyaluronate**

Penyerap kelembapan yang kuat, penyembuh luka, anti-radang, melembapkan kulit untuk mencegah kulit mengelupas dan kedutan



**Boerhavia Diffusa Root Extract**

antioksidan, anti-radang



**Chamomilla Recutita Flower Extract**

Antioxidant, anti-radang, agen penenang



**Glycyrrhiza Glabra Root Extract**

Anti-ulser, anti-radang, anti-virus



**Polygonum Cuspidatum Root Extract**

Anti-bakteria, anti-radang



**Centalla Asiatica Extract**

Penyembuh luka, menggalakkan penghasilan kolagen dalam lapisan dermis untuk mencapai kulit yang licin



**Rosmarinus Officinalis Leaf Extract**

membuang lemak berlebihan pada muka, menegangkan, antibakteria, antioksidan dan memperlambat proses penuaan



**Camellia Sinensis Leaf Extract**

Anti-penuaan, anti-radiasi, anti-okside, menghapuskan radikal bebas



**Scutellaria Baicalensis Root Extract**

Sumber kecantikan, menghalang alergi dan keradangan



2° ACTIVATOR HYDRO memastikan penghidratan kulit dan penggunaan untuk jangka masa panjang akan menjadikan kulit anda lebih licin dan kenyal. Nikmatilah faedah daripada 2° ACTIVATOR HYDRO!

# 2° ACTIVATOR HYDRO

## Skin Fortifying Hydrator



**Teknologi Nutrien Mineral Mikro (MMNT)**  
 memberikan penghidratan yang mendalam kepada kulit.  
 Adakah kulit anda mempunyai kelembapan yang mencukupi?

**RETURNLEGACY**  
 Special Life | Special Legacy

DISTRIBUTED BY : RETURN LEGACY GROUP  
 WWW.RETURNLEGACY.COM

**RETURNLEGACY**  
 Special Life | Special Legacy



# Air

adalah penting untuk tubuh manusia, ia membentuk lebih daripada dua pertiga berat tubuh badan manusia.

akan mengalami dehidrasi jika kita tidak menggantikan air yang telah hilang.

**Pemanasan global 2°** adalah istilah yang digunakan untuk menggambarkan peningkatan beransur-ansur suhu purata atmosfera Bumi dan menyebabkan iklim Bumi berubah selama-lamanya. Dalam laporan Panel Antara Kerajaan mengenai Perubahan Iklim 2014 (IPCC) saintis mendapati bahawa lebih daripada 95% pemanasan global adalah disebabkan oleh kepekatan peningkatan gas rumah hijau dan lain-lain aktiviti manusia (antropogenik).

## Kandungan Air dalam tisu dan organ manusia

TISSUES AND ORGANS	Moisture(%)
Blood	83.0
Kidney	82.7
Heart	79.2
Lung	79.0
Spleen	75.8
Muscle	75.6
Brain	74.8
Intestinal	74.5
Skin	72.0
Liver	68.3
Skeleton	22.0
Fat	10.0

Suhu yang semakin meningkat di Bumi akan memberi kesan kepada kita secara langsung dengan mengubah kelembapan kulit kita. "Hari ini, matahari adalah lebih cerah dan terang daripada empat abad yang lalu," jelas Drew Shindell, Ph.D., seorang saintis di NASA Goddard Institut Kajian Space.

Pada tahun 2009, 114 negara menandatangani "Perjanjian Copenhagen," iaitu perjanjian yang mengiktiraf "pandangan saintifik bahawa peningkatan suhu global boleh di bawah 2 darjah Celsius."

Badan kita memerlukan air untuk terus hidup. Darah terdiri daripada 90% air dan ia membawa nutrien dan oksigen ke seluruh badan. Setiap sel, tisu dan organ dalam badan kita memerlukan air untuk berfungsi dengan baik. Badan kita memerlukan air untuk mengekalkan suhu badan, menyingkirkan sisa toksin badan, dan melincirkan sendi. Justeru itu, air sangat diperlukan untuk memelihara kesihatan yang baik.

Air membentuk lebih separuh daripada berat badan kita. Tubuh kita kehilangan air setiap hari melalui sistem perkumuhan dan juga apabila kita bernafas. Tubuh kita kehilangan air lebih cepat apabila cuaca panas. Tubuh kita

Kekeringan dan dehidrasi kulit merupakan masalah sementara dan boleh juga kekal berterusan. Kulit kering boleh diwarisi secara genetik atau daripada gaya hidup yang semakin tertekan ditambah pula dengan pendedahan berterusan kepada cahaya matahari, angin dan bahan kimia dari persekitaran.



## Apakah Dehidrasi Kulit?

Angin sejuk dan suhu rendah boleh mengeringkan kulit terutama mereka yang terdedah kepada penyaman udara untuk tempoh masa yang panjang. Ini akan menjejaskan tahap keseimbangan minyak, dan menyebabkan penuaan pra-matang.



Pendedahan yang berpanjangan kepada cahaya matahari menyebabkan air menguap daripada kulit. Udara yang panas dan kering adalah seperti span dengan menyerap kelembapan apabila disentuh.

Kulit yang berminyak juga boleh mengalami dehidrasi. Dehidrasi adalah disebabkan oleh kekurangan air, bukan minyak. Ini bermakna aktiviti minyak sebaceous masih boleh menjadi normal atau terlalu aktif pada kulit kering.

Penghidratan adalah sangat penting untuk kulit. Mana-mana produk dengan perkataan "kelembapan" atau "penghidratan" akan mendapat perhatian pengguna.

Kulit kita tidak mudah menyerap molekul air; ia hanya kekal pada epidermis kulit. Kebanyakan produk penjagaan kulit hanya memberi kelembapan dengan minyak dan tidak mampu untuk memberikan penghidratan kepada dermis kulit. Justeru itu, masih menyebabkan kekeringan pada kulit.



## Keunikan 2° ACTIVATOR HYDRO

2° Activator Hydro meningkatkan penyerapan kulit untuk mencapai kesan kelembapan yang mendalam.

## Teknologi Nutrien Mineral Mikro (MMNT)

Dengan MMNT, kulit akan mudah menyerap molekul air yang halus dan dengan itu mencapai kesan kelembapan yang mendalam.